

Referat af DAASDC bestyrelsesmøde

Torsdag d 1. juni 2023, kl. 18 til 20.30, online.

Sted: Hjemme.

Til stede: Lotte Krogh Vangsgaard(formand), Svend-Erik Mosegaard Hansen (næstformand/kasserer), Jens Ole Jensen (bestyrelsesmedlem), Preben Hansen (bestyrelsesmedlem), Birgitte Knak-Nielsen(bestyrelsesmedlem/sekretær) Poul Tyrrell (suppleant) og Trine Andresen (suppleant).

Dagsorden	Hvad drejer det sig om?	Beslutninger.
1. Godkendelse af dagsorden. Referent og ordstyrer.	Dagsorden godkendt	Svend-Erik, ordstyrer. Birgitte, referent.
2. Beslutningspunkt: Økonomi: Perioderegnskab 2023: Svend-Erik	Svend-Erik fremlagde perioderegnskabet.	Taget til efterretning.
3. Beslutningspunkt: Gennemgang af bestyrelsens forretningsorden. Ligger på websiden: Velkommen til nye suppleanter.	Forretningsorden blev gennemgået og rettet til.	Birgitte sender rettelselser til Mads.
4. Debatpunkt: Evaluering af Repræsentantskabsmøde.	Bestyrelsen var generelt tilfredse med mødet. En positiv stemning. Flot at 20 klubber var til stede. En rettelse til referatet: Kaj Lorentsen fra Ocean blev ikke valgt til at deltage i udvalget	Birgitte kommenterer dette i en mail til

	til revidering af guidelines for dansk convention. Han sagde, at han ville bede en fra sin klub om at være med.	klubberne, når hun sender referat fra dette møde ud.
5. Debatpunkt: Evaluering af Convention	<p>Generelt stor tilfredshed med convention: super callere og glade dansere. Callerne klarede det godt trods udfordringer.</p> <p>I fremtiden skal vi kun budgettere med 200-250 deltagere.</p> <p>Der var bestilt for mange bjælker. Vi skal fremover vente med at bestille, til efter ¼.</p> <p>Vi skal opfordre til at man ved kommende conventions danser sammen de sidste timer om lørdagen. Derved bliver stemningen bedst.</p>	Skrives ind i de reviderede guidelines for convention. (Birgitte)
6. Beslutningspunkt: Dans Danmark. Hvordan kommer vi videre? Kontakt DD, Kontakt Seniordans, Regionsklubber: Formål og vedtægter. Skal de "store" klubber være med i regionsklubber eller alene? Foreningsdag/møde?	<p>Vi skal orientere klubberne ved et møde, lørdag den 7. oktober 2023 klokken 9.30 til 12.30 i forbindelse med dansen i Ikast. Der vil blive serveret sandwich til deltagerne.</p> <p>Der skal laves en indbydelse, som ligger klar til udsendelse, når alt ligger fast.</p> <p>Kan man sammenlægge de små klubber i regionalklubber? Vi spørger Dans Danmark.</p> <p>Og vi kontakter formanden for Seniordans.</p>	<p>Alle</p> <p>Birgitte</p> <p>Lotte</p> <p>Lotte</p>

	<p>Vi skal derefter lave en model for regionsklubberne og især et formål.</p> <p>Vi skal lave opstilling af scenarier. Hvad vil det koste? Hvordan er organisationen?</p> <p>Vi skal finde ud af, hvordan vi annoncerer vores danse i Dans Danmark.</p> <p>Vi beholder vores DAASDC-hjemmeside, fordi den bruges af udlændinge, der søger på danse.</p> <p>Vi skal invitere Dans Danmark og Seniordans med til mødet.</p>	<p>Alle</p> <p>Alle</p> <p>Lotte undersøger</p> <p>Lotte</p>
<p>7. Beslutningspunkt: Udvalg til Guidelines Dansk Convention. Deadline?</p>	<p>Guidelines skal forenkles og gøre det mere overkommeligt at lave dansk convention.</p> <p>Deadline for guidelines revision er 31. december 2023</p>	<p>Birgitte</p>
<p>8. Beslutningspunkt: Europæisk Convention: Festivalcallere, Invitation til "presidenter" EAASDC, BAASDC, SAASDC, Holland, Tjekkiet, Fællesmøde. Opdatering af Guidelines vedr. Euro Conventions kan vente.</p>	<p>DAASDC inviterer presidenter + partner til EC 2024. Der afholdes Europæisk møde i Ikast.</p> <p>EC2024 kører efter gældende guidelines, med de callere, som de europæiske forbund har indstillet.</p> <p>Guidelines for EC ligger på websiden</p> <p>Opdatering af guidelines: der skal være færre klubcallere og flere festcallere, betaling af callere efter deres værdi.</p>	<p>Lotte</p> <p>Lotte</p>

	Forslag fra Lotte om at DAASDC bestiller og betaler festivalcaller til convention i 2024. Forslaget ikke godkendt.	
9. eventuelt	<p>Forslag om at lægge beretninger sammen med referater for repræsentantskabsmøderne på hjemmesiden. Mads kontaktes.</p> <p>Gaveregulativ i forretningsorden. Ved vi egentlig, hvornår bestyrelsesmedlemmerne har fødslesdag? Hvem tager sig af at gennemføre regulativet ?</p> <p>Lotte sagde, at vi mangler en fanebærer. Forslag om at vi laver en ansøgning i næste Newsletter, som er på trapperne.</p>	<p>Birgitte</p> <p>??</p> <p>Lotte</p>
10.næste møde	Onsdag den 23. august 2023 klokken 18, online	Preben indkalder på zoom eller lignende.